

Dr. Glenn Laverack

Independent Health Advisor, Australia / Unabhängiger Berater Public Health, Australien

Curriculum Vitae (english)

Dr. Laverack is seen as a leader in health promotion and empowerment and has a distinguished career in public health for more than 25 years working in Europe, Africa, Asia, North America and the Pacific regions. He formerly worked as the TDR Coordinator (Empowerment) at the WHO in Geneva and as a senior research fellow at the Southgate Institute, Flinders University, Australia.

Dr Laverack has a wide range of publications regarding empowerment in international settings including books in English, Portuguese, Russian and German. He has a significant range of professional experience in cross-cultural settings that facilitates a broad insight at both a theoretical and practice level.

Curriculum Vitae (deutsch)

Dr. Laverack gilt als Kapazität im Bereich der Gesundheitsförderung und gesundheitlichen Eigenverantwortung (Empowerment) und kann auf mehr als 25 Jahre einer herausragenden Tätigkeit im Public Health-Sektor zurückblicken, wobei er in Europa, Afrika, Asien, Nordamerika und der Pazifikregion arbeitete. Er war davor als TDR-Koordinator (Empowerment) bei der WHO in Genf und als Senior Research Fellow am Southgate Institute der Flinders University in Australien tätig.

Dr. Laverack hat eine Reihe von Publikationen über Empowerment in internationalen Umfeldern veröffentlicht, darunter Bücher in englischer, portugiesischer, russischer und deutscher Sprache. Er verfügt über umfassende berufliche Erfahrungen in kulturübergreifenden Kontexten, die ihm einen tiefen Einblick sowohl in theoretischer als auch in praktischer Hinsicht vermitteln.